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Annual Membership Fee  
2023 

  
1. Full membership fees for associations:  
30€ + 1 – 3 € for each individual association member  
  
2. Associate membership fee:   
5€ for each individual therapist in the country  
  
Please mention your Association`s Name, the year,and the number of the association members on
 your transfer. The annual membership fee is due in March.  
  
3. Determination of the membership fee/Festlegung des Mitgliederbeitrages 
 
In order to meet the need for sociality among members in view of the very different financial 
situations in countries worldwide and taking into account the need for IFAT to have sufficient 
financial resources available, in 2022 each member's membership fee will be determined in a 
discussion with each member according to his or her possibilities. The minimum tariff corresponds 
to the regulation listed under 1. The determined contribution is valid for several years, if there are 
no significant changes at the association or at IFAT. 
 
Um dem Bedürfnis nach Sozialität unter den Mitgliedern zu entsprechen angesichts der sehr 
unterschiedlichen finanziellen Ausgangslagen in den Ländern Weltweit, und unter 
Berücksichtigung der Notwendigkeiten für IFAT, genügend finanzielle Mittel zur Verfügung zu 
haben, wird im Jahr 2022 mit jedem Mitglied sein Mitgliederbeitrag nach seinen Möglichkeiten in 
einem Gespräch festgelegt. Der Minimaltarif entspricht der unter 1. aufgeführten Regelung. Der 
festgelegte Beitrag ist für mehrere Jahre gültig, falls sich keine nennenswerten Veränderungen 
beim Verband oder bei IFAT ergeben. 
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